

Title (en)

Method and device for indentifying objects.

Title (de)

Verfahren und Vorrichtung zur Identifizierung von Gegenständen.

Title (fr)

Procédé et dispositif d'identification d'objets.

Publication

EP 0597178 A2 19940518 (DE)

Application

EP 93109258 A 19930609

Priority

DE 4238193 A 19921112

Abstract (en)

The invention relates to a process and devices for identifying objects (2) with the aid of an image-processing system (1) with at least one optical sensor (4, 17) and an electronic evaluation device (10) with image store (11) and processor (12). To recognise even deformed and soiled objects (2) in a short time (much shorter than 1 second), the invention proposes analysing the images recorded with the optical sensor (4, 17) for deformation-invariant parameters which are characteristic for the particular object type and then deducing the object by comparison with corresponding stored values. The deformation-invariant parameters are determined in advance with the aid of a calibration process, which may be different for each object type. To determine the various geometrical data of the object to be identified, the latter has to be registered from two (or more) directions which are as far as possible orthogonal, under different illumination. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft ein Verfahren und Vorrichtungen zur Identifizierung von Gegenständen (2) mit Hilfe eines bildverarbeitenden Systems (1) mit mindestens einem optischen Sensor (4,17) und einer elektronischen Auswertevorrichtung (10) mit Bildspeicher (11) und Prozessor (12). Um auch deformierte und verschmutzte Gegenstände (2) in kurzer Zeit (wesentlich kürzer als 1 Sekunde) zu erkennen, schlägt die Erfindung vor, die mit dem optischen Sensor (4,17) aufgenommenen Bilder auf für den jeweiligen Gegenstandstyp charakteristische deformationsinvariante Parameter zu analysieren und dann durch Vergleich mit entsprechenden gespeicherten Werten auf den Gegenstand zu schließen. Die deformationsinvarianten Parameter werden vorher mit Hilfe eines Eichprozesses, der für jeden Gegenstandstyp unterschiedlich sein kann, bestimmt. Zur Ermittlung der verschiedenen Geometriedaten des zu identifizierenden Gegenstandes muß dieser aus zwei (oder mehr), möglichst orthogonalen Richtungen bei unterschiedlicher Beleuchtung erfaßt werden. <IMAGE>

IPC 1-7

B07C 5/342

IPC 8 full level

B07C 5/10 (2006.01); **B07C 5/342** (2006.01)

CPC (source: EP)

B07C 5/10 (2013.01); **B07C 5/3422** (2013.01)

Cited by

EP0824042A1; FR2752178A1; FR2747211A1; US6028302A; CN111511478A; WO9737779A1; WO2019081751A1; WO2019081737A1

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0597178 A2 19940518; EP 0597178 A3 19950222; EP 0597178 B1 19971015; DE 4238193 A1 19940519; DE 59307541 D1 19971120;
ES 2108780 T3 19980101

DOCDB simple family (application)

EP 93109258 A 19930609; DE 4238193 A 19921112; DE 59307541 T 19930609; ES 93109258 T 19930609